

## 展現專業知識 贏取終極大獎

Show your knowledge and Win the ultimate prize

## 上期批戰答案 Answer for Previous Challenge

## 挑戰 4 Challenge 4 2020/7/27 - 8/2

1. 公司最新綜合度假村發展項目「澳門倫敦人」正式開幕後將會為賓客提供多少豪華套房?

How many Luxury Suites will be provided for at the Londoner Macao?

A. 562

B. 762

C. 962

- 2. 澳門倫敦人室內設計靈感來自英國哪個年代?
  Which UK era inspired the interior design of the Londoner Macao?
- A. 20年代裝飾藝術風格 1920s Art Deco Style
- B. 60年代嬉皮士風格 1960s Hippie Style
- C. 70年的士高風格 1970s Disco Style
- 3. 請問由「金沙城中心」翻新、擴建及重塑成的「澳門倫敦人」需斥支多少?

How much does it cost for the renovation and expansion from "Sands Cotai Central" to "the Londoner Macao"?

- A. 62億港元 HKD 6.2 Billion
- B. 122億港元 HKD 12.2 Billion
- C. 172億港元 HKD 17.2 billion
- 4. 澳門倫敦人水晶金殿大堂中央聳立的雕像及噴泉是?

What is the statue and fountain standing in the center of Crystal Palace of The Londoner Macao?

## A.相愛之神 God of Requited Love

- B. 維多利亞女王 Queen Victoria
- C. 莎士比亞 William Shakespeare
- 5. 澳門倫敦人」將為賓客呈獻英國經典宏偉建築,請問外牆將會跟據哪個英國著名地標為藍圖?

Which of the following London landmarks had inspired the design of façade of the Londoner Macao?

- A. 英國聖保羅大教堂St Paul's Cathedral
- B. 西敏宮及國會大廈Palace of Westminster and Parliament House
- C.英國倫敦橋London Bridge

6.哪位國際巨星會與英國著名室內設計團隊為「澳門倫敦人」聯手打造佔地兩層的多間別致主題豪華套房? Which world famous celebrity is partnering with our design team from the U.K. for the creation of 2- floor-uniquethemed Luxury Suites at the Londoner Macao?

A.英國名廚哥頓拉姆齊 Gordon Ramsay, British celebrity chef

- B. 英國歌星披頭四成員保羅麥卡利 Paul McCleary, member of the Beatles
- C. 英國前國腳大衛碧咸 David Beckham, English former professional football player
- 7. 在倫敦的街頭巷角,藏著這樣一個小小的彩蛋等你去發現。這些小小的彩蛋,也將於澳門倫敦人購物中心主幹道找到,就是藏於倫敦大街小巷裡的"藍牌子"。請問它們的作用是?

The design of Shoppes in the Londoner Macao comes from classic shopping districts and chic boutiques of London. These little "Blue Plaques" in London can also be found in the Londoner Macao. What are they for?

- A. 路牌 Street Sign
- B. 標記英國歷史建築 Indication of Historical Buildings
- C. 紀念英國的歷史人物 Honoring U.K. historical figures
- 8. 請問澳門倫敦人打卡必去主題餐廳 邱吉爾餐廳將為賓客提供的不同主題劇場式互動餐飲體驗,包括哪個童話故事?

One of Londoner Macao's signature restaurants, Churchill's Table, will provide guests with a variety of themed theater style interactive dining experience. Which children's book will be incorporated?

- A. 《白雪公主》Snow White
- B. 《愛麗絲夢遊仙境》Alice in Wonderland
- C. 《小紅帽》Little Red Riding Hood
- 9. 澳門倫敦人購物中心設計靈感來自倫敦經典購物區,請問將有多少間商舖?

The design of Shoppes in the Londoner Macao is inspired by the classic shopping district in London. How many stores will there be?

A. 50

B. 100

**C. 200**